
Zápisnica 
z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach, 

konaného dňa 10.05.2012 
 
Čas konania: začiatok 16.30 hod. 
  ukončenie 21.45 hod. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: podľa prílohy 
 
 
K 1) Otvorenie 
 
Ivan Čičmanec, starosta obce - otvoril zasadnutie a privítal prítomných. Predstavil nového 
prednostu obecného úradu p. Vladimíra Beláka.  
 
 
K 2) Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba 

návrhovej komisie  
  
Ivan Čičmanec 
- predložil návrh programu zasadnutia OcZ  
- určil: 

a) zapisovateľa: Anna Zacharová 
b) overovateľov: Ing. František Lizák, Milan Pastrnák 

- predložil návrh na:   
návrhovú komisiu v zložení: Ľubomír Šoltís, František Varholík 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 

   za návrhy: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 3) Plnenie prijatých uznesení OcZ č.2012/8 
 
Ing. Janka Jecušková, hlavná kontrolórka obce – uviedla, že písomný materiál bol 
poslancom doručený. Oboznámila prítomných s kontrolou plnenia uznesení: uznn.č.61 je 
zrušené uznesením č.170, uzn.č.181, 188 sú splnené. K uzn. č.159 Ing. J. Hudák uviedol, že 
uzn. nie je splnené, nakoľko spol. Slovakia Inn nepredložila požadovaný materiál a navrhuje 
predĺžiť termín splnenia uznesenia do 28.6.2012. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ivan Čičmanec k plneniu uzn. č. 171 uviedol, že vyhlásenie verejnej súťaže na verejné 
obstarávanie na zrealizovanie kanalizačného zberača a prečerpávacej stanice na časť 
Hviezdoslavovej ulice nebude v zmysle stavebného zákona potrebné, nakoľko sa jedná 
o zmenu stavby – výstavby kanalizácie v obci, ktorej dodávateľom stavebných prác  je firma 
Arprog Poprad, ktorá bola výhercom verejnej súťaže. 
Ing. Patrik Františka a Ing. Hudák – upozornili, že firma Arprog v minulosti nepredložila 
ponuku na výstavbu prečerpávacej stanice v rámci výstavby kanalizácie v obci a odporúčajú 
preveriť tento postup aj z pohľadu zákona o verejnom obstarávaní. 
Vladimír Belák  k uzn. č. 173 poznamenal, že návrh smernice o verejnom obstarávaní bude 
vypracovaný po školení, ktoré sa bude konať 11.5.2012. Navrhol zmenu termínu splnenia 
uznesenia do 28.6.2012. 
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Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  
za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 

Ivan Čičmanec k plneniu uzn.č.175 uviedol, že sa osobne stretol s B.Pitoňákom 
a prevádzkárom spol. Slovakia Inn a upozornil ich na odstránenie nedostatkov v priestoroch 
predajne potravín. 
Ing. Patrik Františka –  poznamenal, že bola schválená komisia pre realizáciu horného 
ihriska. Začalo sa so stavebnými prácami, no členovia komisie o tom neboli informovaní. 
Ivan Čičmanec - firma Štrkopiesky s.r.o. poskytla stavebné mechanizmy, boli začaté terénne 
úpravy, zatiaľ nebolo potrebné o tom informovať členov komisie, ich súčinnosť bude 
potrebná až pri ďalších prácach. 
Poslanci schválili rozšírenie komisie o ďalšieho člena – starostu obce.   
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
OcZ zobralo na vedomie plnenie prijatých uznesení OcZ. 
 
 
K 4) Správa o čerpaní rozpočtu za I. Q 2012 
 
Ing. Mária Melicherová, ekonómka obce - správa za obdobie od 01.01.2012 do 31.3.2012 je 
v príjmovej a výdavkovej časti zameraná na položky, ktoré vykazujú výraznejšie odchýlky 
než 25% plnenie resp. čerpanie. Uviedla, že čerpanie celkových výdavkov je na 17%, plnenie 
príjmov 28,66%, čerpanie výdavkových finančných operácií na 25,88%, plnenie príjmových 
finančných operácií 0%. Skonštatovala, že plnenie rozpočtu za I. štvrťrok 2012 je v súlade 
s prijatým rozpočtom na rok 2012. 
Ing. Ján Hudák, predseda finančnej komisie – uviedol, že komisia na svojom zasadnutí 
prerokovala predloženú správu a prijala uznesenia, ktorými odporúča uhradiť výmenu ističa 
v ZŠ z finančných prostriedkov obce a navrhuje z dôvodu nárastu spotreby vody v rómskych 
bytovkách preveriť funkčnosť vodomerov a prijať potrebné opatrenia na odstránenie čiernych 
odberov resp. prípadnej poruchy na vodovode. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za návrh výmeny ističa v ZŠ z prostriedkov obce: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za návrh preverenie funkčnosti vodomerov v rómskych bytovkách: 8,  
proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 

Ing. Mária Melicherová – predložila informáciu o vývoji podielových daní za obdobie 
01/2009 – 04/2012. 
OcZ Správu o čerpaní rozpočtu za I. Q 2012 zobralo na vedomie. 
  
 
K5) Stanovisko HKO k návrhu Záverečného účtu obce Batizovce za rok 2011  
 
Ing. Janka Jecušková, hlavná kontrolórka obce – uviedla, že návrh záverečného účtu obce 
bol sprístupnený na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce v zákonnej lehote. Do 
súhrnných údajov o rozpočtovom hospodárení obce sú zapracované aj údaje rozpočtových 
organizácií aj občianskych združení, ktorým boli poskytnuté finančné prostriedky z rozpočtu 
obce. Skonštatovala, že rozpočet obce bol v priebehu roka upravovaný 4-mi rozpočtovými 
opatreniami, ktoré schválilo OcZ a 3-mi rozpočtovými opatreniami starostu obce. Zhodnotila 
príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu obce a odporučila OcZ celoročné hospodárenie schváliť 
bez výhrad. 
OcZ zobralo predložené stanovisko na vedomie. 
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 K 6) Záverečný účet obce Batizovce za rok 2011 
 
Ing. Mária Melicherová – skonštatovala, že materiál bol zverejnený a písomne doručený 
poslancom. Požiadala poslancov o opravu sčítacích chýb v doručenom materiále. 
Ing. Ján Hudák - uviedol, že finančná komisia na svojom zasadnutí sa zaoberala 
jednotlivými položkami a odporúča Záverečný účet obce za rok 2011 schváliť bez výhrad. 
K predloženému materiálu neboli zo strany poslancov vznesené žiadne pripomienky. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za schválenie celoročného hospodárenia obce za r.2011: 8, proti: 0, zdržali sa: 0 
OcZ schválilo Záverečný účet obce za rok 2011 bez výhrad. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za schválenie prevodu prebytku hospodárenia vo výške 52 747,42 € do 
rezervného fondu obce: 8, proti: 0, zdržali sa: 0 

OcZ schválilo prevod prebytku hospodárenia vo výške 52 747,42 € do rezervného fondu obce. 
 
 
K 7) Audítorská správa za rok 2011  
 
Ing. Mária Melicherová – prečítala audítorskú správu, spracovanú Ing. Pavlom Fiantom, 
v ktorej bolo skonštatované, že účtovná závierka poskytuje pravdivý  a objektívny obraz 
o majetkovej a finančnej situácii Obce Batizovce k 31.12.2011, o výsledkoch jej hospodárenia 
za rok končiaci k danému dátumu v súlade so slovenským zákonom o účtovníctve. OcZ 
zobralo audítorskú správu na vedomie. 
 
 
K 8) Rôzne 
 
Ivan Čičmanec predložil: 
- Žiadosť Východoslovenskej distribučnej a.s. Košice v zastúpení JANJU, spol s r.o. Svit 

o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na uloženie 
podzemného elektrického vedenia VN a NN s príslušenstvom prestavbu: IBV Panské 
záhrady I. Batizovce – SO 801 VN prípojka a trafostanica 250 kVA, SO 802.1 NN rozvody 
– napojenie jestvujúcej siete.   
Ing. Mária Melicherová informovala, že v minulosti SPP za zriadenie vecného bremena 
zaplatil jednorázový poplatok vo výške 600,- €. 
Ing. Ján Hudák – poznamenal, že urbár požaduje za zriadenie vecného bremena ročný 
poplatok. Poslanci po vzájomnej diskusii navrhli za zriadenie vecného bremena jednorázový 
poplatok vo výške 600,-€ , ktorý je potrebné doplniť v bode 2.4 v návrhu zmluvy o budúcej 
zmluve: slovo „bezodplatne“ nahradiť „za jednorázovú finančnú náhradu vo výške 600,-€“.  
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za návrh jednorázového poplatku vo výške 600,- €: 8, proti: 0, zdržali sa: 0 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve s Východosl. distribučnou a.s. 
Košice: 8, proti: 0, zdržali sa: 0 

- Žiadosť Ladislava Balogha a manž. Zdenky, Batizovce v zastúpení JANJU, spol s r.o. Svit 
o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na uloženie potrubia 
splaškovej a dažďovej kanalizácie s príslušenstvom a podzemného kábla verejného 
osvetlenia pre stavbu: IBV Panské záhrady I. Batizovce – SO 500 Vodovod, SO 601 
Splašková kanalizácia, SO 602 Dažďová kanalizácia, SO 700 STL plynovod a SO 803 
Verejné osvetlenie.   
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Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  
za uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve s Ladislavom Baloghom a manž. 
Zdenkou, Batizovce: 8, proti: 0, zdržali sa: 0 

Vladimír Belák  – upozornil, že v zmysle platnej legislatívy je potrebné doplniť obidva 
návrhy zmlúv o podmienku nadobudnutia účinnosti povinne zverejňovanej zmluvy, ktorá 
môže nastať najskôr dňom nasledujúcim po dni jej zverejnenia. 

- Žiadosť Rady školy pri ZŠ Batizovce o ustanovenie rady školy na ďalšie funkčné obdobie. 
V zmysle § 25 zák. č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve  
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov za ustanovenie rady 
školy zodpovedá zriaďovateľ. Rada školy odporúča, aby rada školy pracovala v rovnakej 
štruktúre ako v uplynulom období.   
Návrh na zloženie a počet členov rady školy pri ZŠ Batizovce: 2 volení zástupcovia 
pedagogických pracovníkov, 1 volený zástupca prevádzkových pracovníkov, 2 delegovaní 
zástupcovia zriaďovateľa, 4 volení zástupcovia rodičov. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za návrh: 8, proti: 0, zdržali sa: 0 
Návrh na delegovanie zástupcov zriaďovateľa tak, ako to bolo v uplynulom funkčnom 
období: Ľubomír Šoltís, Mgr. Silvia Benková 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za návrh: 6, proti: 0, zdržali sa: 2 (Ľ.Šoltís, S.Benková)  
- Žiadosť Rady školy pri MŠ Batizovce o ustanovenie rady školy na ďalšie funkčné obdobie 

a delegovanie zástupcov obce. 
Návrh na zloženie a počet členov rady školy pri MŠ Batizovce: 2 volení zástupcovia 
pedagogických pracovníkov, 1 volený zástupca prevádzkových pracovníkov, 2 delegovaní 
zástupcovia zriaďovateľa, 4 volení zástupcovia rodičov. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za návrh: 8, proti: 0, zdržali sa: 0 
Návrh na delegovanie zástupcov zriaďovateľa tak, ako to bolo v uplynulom funkčnom 
období: Ing. Patrik Františka, Mgr. Zuzana Pastrnáková 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za návrh: 6, proti: 0, zdržali sa: 2 (P.Františka, Z.Pastrnáková)  
- Informácia o podanom návrhu na vykonanie exekúcie - oprávnený: obec Batizovce; povinní: 

Margita Gáborová, Jaroslav Gábor, Adrián Baláž vo veci odstránenia  rozostavanej stavby. 
Exekúciu vykoná súdny exekútor Mgr. Dušan Sopko.  

- Informácia o stretnutí zástupcov vlastníkov pozemkov v rómskej osade s primátorom mesta 
Malacky a zástupcami občianskeho združenia, ktoré realizovalo likvidáciu nelegálnych 
stavieb. 

- Informácia o realizácii výmeny poškodeného dopravného značenia v obci. 
Vladimír Belák 
- Informácia o predložených cenových ponukách na výmenu okien a dverí v kultúrnom dome  
 Ing. Ján Hudák – ponuky boli prerokované aj na zasadnutí finančnej komisie, ktorá 

odporúča výber dodávateľa zabezpečiť formou verejného obstarávania. 
 Ing. František Lizák a Ľubomír Šoltís odporučili osloviť ešte ďalších dodávateľov. 
 Ing. Patrik Františka, Ing. František Lizák odporučili aj rekonštrukciu priestorov – uloženie 

dlažby, dvere k priestorom, ktoré užíva folklór. 
 Poslanci navrhli prijať uznesenie, ktorým odporúčajú starostovi  zabezpečiť cenové ponuky 

na výmenu okien. dverí, dlažby a vysprávky v kultúrnom dome, ktoré predloží na posúdenie 
finančnej komisii dňa do 6.6.2012. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za návrh: 8, proti: 0, zdržali sa: 0 
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- Informácia o informačnom systéme v obci  - predložený projekt je vo výrobe a jeho 
realizácia bude pravdepodobne v mesiaci máj. 

Ivan Čičmanec  
- bola podpísaná zmluva o poskytnutí dotácie zo štátneho rozpočtu prostredníctvom rozpočtu 

Ministerstva vnútra SR na zakúpenie osobných ochranných pracovných prostriedkov 
a materiálno technické zabezpečenie pre obecný hasičský zbor;    

- uskutočnená oprava verejného osvetlenia v obci; 
- dňa 26.4.2012 sa v obci uskutočnila  talentová súťaž školského obvodu - MaTúŠ 2012; 
- dňa 29.4.2012 sa v areáli ZŠ uskutočnila súťaž kolektívov mladých hasičov „O putovný 

pohár DHZ Batizovce“; 
- 7.5.2012 sa konal pietny akt kladenia vencov k pomníku padlých; 
-16. a 17.5. 2012 sa bude konať Snem ZMOS-U; 
- potreba opravy oplotenia na cintoríne;  
 Ing. Ján Hudák – predložil návrh finančnej komisie – vybudovať oplotenie v časti cintorína 

susediacej s domami rómskych občanov z betónových dielcov, nakoľko často dochádza 
k jeho poškodeniu. 

 Vladimír Belák – predložil písomné návrhy a ceny dielcov na zriadenie betónového 
oplotenia. 

- dňa 13.6.2012 sa bude konať Deň matiek v kultúrnom dome; 
- poďakovanie P.Čajku za poskytnutie pôžičky, ktorá je k dnešnému dňu splatená v plnej 

výške; 
- anketa od občanov – na návrh poslancov sa uskutoční pracovné stretnutie, na ktorom budú 

vyhodnotené výsledky ankety; termín stretnutia určí starosta obce.     
Ing. Ján Hudák – informoval, že na zasadnutie finančnej komisie bola doručená žiadosť 
riaditeľky MŠ Batizovce o dotáciu vo výške 14 tis. €  z havarijných dôvodov (rozvody vody, 
el.rozvody, strecha a pod.). 
Ivan Čičmanec – riaditeľka MŠ ho neinformovala o havarijnom stave v MŠ, pri návšteve 
v MŠ riešili s riaditeľkou iné technické problémy. 
Ing. Patrik Františka – uviedol, že odporučil riaditeľke MŠ informovať obecný úrad o situácii 
v MŠ, aby sa nedostatky mohli riešiť počas školských prázdnin. 
Ing. František Lizák – navrhuje zvoliť určitý postup prác a zistiť potrebu finančných 
prostriedkov. 
Poslanci odporučili starostovi, aby zlý technický stav v MŠ Batizovce riešil s riaditeľkou MŠ 
a  následne predložil OcZ rozpis postupnosti prác s návrhom rozpočtu, ktorý spracuje 
riaditeľka MŠ.    
Ing. Ján Hudák 
navrhuje prijať uznesenie, ktorým OcZ uloží prednostovi OcÚ vypracovať plán údržby 
a opráv budov a investícií obecného majetku v termíne do 28.6.2012. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák)  

za návrh: 8, proti: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 9) Interpelácia poslancov, diskusia 
 
Ing. František Lizák 
- je potrebné upraviť chodník medzi domom služieb a evanjelickým kostolom; 
- predložil doručenú obálku, v ktorej boli rôzne výstrižky z novín týkajúce sa kultúrnych akcií 

v okolitých obciach – autor chcel pravdepodobne poukázať na jemu nepostačujúcu kultúru 
v našej obci. 
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Milan Pastrnák 
- pozval prítomných na spoločné posedenie s členmi a sympatizantmi Matice slovenskej, 

ktoré sa uskutoční 9. a 10. júna; 
- požiadal o obnovu písma na pomníku padlých. 
Ing. Patrik Františka  
- upozornil na kanál pri cintoríne, ktorý je potrebné upraviť a vyčistiť 
- upozornil, že je potrebné upraviť rozpočet obce na webovej stránke obce; webová stránka 

obce nie je funkčná; 
Vladimír Belák – rozpočet bol už opravený; v súčasnosti sa pripravuje sprevádzkovanie 
novej web-stránky obce 

- odporučil rozšíriť kamerový systém v obci a postupne zmonitorovať celú obec; navrhuje 
umiestniť 2 – 3 nové kamery ročne; 

- ako predseda komisie na ochranu verejného záujmu nebol informovaný  o doručení 
majetkového priznania starostu obce 

Vladimír Belák 
- navrhol poslancom priame vysielanie zasadnutia OcZ prostredníctvom internetu, ktoré by 

občania uvítali a boli by takto viac informovaní o dianí v obci;  požiadal poslancov o ich 
vyjadrenie. 
Ing. Ján Hudák – predpokladá, že by to malo viac mínusov ako plusov. 
Ľubomír Šoltís – zasadnutia OcZ sú verejné a každý kto má záujem, sa ho môže zúčastniť.  
Ivan Čičmanec – odporučil poslancom návrh zvážiť a vyjadriť sa do najbližšieho zasadnutia 
OcZ. 

Ing. Ján Hudák 
- podporuje návrh na umiestnenie ďalších kamier v obci, nakoľko v obci došlo k lúpežnému 

prepadnutiu pri hornej krčme; navrhuje v obci umiestniť kamery na križovatkách a 
spracovať poradie dôležitosti umiestnenia kamier; 

- upozornil na časté vypínanie verejného osvetlenia na Nálepkovej ulici. 
Ľubomír Šoltís 
- informoval o poskytnutí dotácie vo výške 2 000,-€  (požadovaných bolo 9 000,-€)                        

z rozpočtu Ministerstva vnútra SR na zakúpenie osobných ochranných pracovných 
prostriedkov a materiálno technické zabezpečenie pre obecný hasičský zbor a zároveň 
poďakoval za súčinnosť pri spracovaní tohto projektu M.Šalátovej, M.Chromekovi 
a S.Benkovej; 

- požiadal o riešenie likvidácie zeleného odpadu – odvoz trávy, konárov; odporúča požiadať 
o pomoc a spoluprácu PD Batizovce; 

   Mgr. Silvia Benková – už v minulosti sa riešil tento problém, obec má prijaté VZN, 
v ktorom je určená likvidácia zeleného odpadu kompostovaním priamo v záhradách. 

 Ivan Čičmanec – informoval, že v súčasnom období budú občanom k dispozícii 2 
kontajnery na veľkoobjemový odpad, ktoré sa budú premiestňovať po jednotlivých uliciach. 

- v polovici mája sa prostredníctvom DHZ uskutoční zber kovového šrotu; 
- upozornil na potrebu vyčistenia kanalizácie, nakoľko v jarných mesiacoch voda pri 

rodinných domoch v dolnej časti ulice Osloboditeľov neodtekala do kanalizácie – 
v šachtách pred ČOV po odkrytí kanalizácie bola zistená kopa nečistôt; 

- oporný múr pri potoku vedľa hasičskej zbrojnice sa rozpadáva, je potrebné požiadať o 
povolenie na jeho spevnenie správcu toku; 

- požiadal o informáciu týkajúcu sa rozšírenia programovej skladby TKR o program Šport 1; 
  Mgr. Silvia Benková – už v minulosti sa rokovalo s firmou Vares s.r.o. o doplnenie tohto 

programu, no na tento program nemajú potrebnú licenciu. 
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Ing. Patrik Františka – poznamenal, že je potrebné žiadať firmu, aby si zakúpila vhodnú 
licenciu a tiež upozornil, že TKR na niektorých uliciach napr. Komenského, Partizánskej, 
Sládkovičovej je v dezolátnom stave a je tam nekvalitný príjem.    

 
František Varholík  
ako predseda TJ požiadal, aby sa OcZ zaoberalo otázkou bývania Ladislava Pačaja 
v sokolovni; ako dôvod uviedol, že menovaný nie je funkcionárom TJ, neplní si povinnosti, 
nestará sa o bezpečnosť na futbalovom ihrisku, kde rómske deti počas futbalových tréningov 
hádžu kamene na hráčov, kradnú lopty. 
Poslanci po  spoločnej diskusii dospeli k záveru, že je potrebné preveriť podmienky zmluvy – 
povinnosti nájomcu a v prípade neplnenia podmienok uvedených v zmluve, je potrebné ho na 
to najprv písomne upozorniť. 
Ing. Ján Hudák 
- upozornil na problém otvorenej žumpy – bývalej ČOV pri rómskych bytovkách, je potrebné 

prikryť odkrytú šachtu panelom; 
- je potrebné ošetriť chemickým postrekom asfaltové parkovisko pri sále kultúrneho domu 

z dôvodu prerastania trávy a burín. 
    
 
K 10) Návrh na uznesenie 
 
Ľubomír Šoltís  prečítal prítomným poslancom návrh na uznesenia zo zasadnutia OcZ. 
Uznesenia z 10. zasadnutia OcZ sú  neoddeliteľnou súčasťou tejto zápisnice. 
 
 
K 11) Záver 
 
Ivan Čičmanec ukončil zasadnutie OcZ poďakovaním prítomným za účasť. 
 
Poznámky:  
Súčasťou zápisu z rokovania OcZ je prílohová časť: 
- uznesenia 
- pozvánka 
- prezenčná listina 
- k bodom programu:  
 
V Batizovciach 14. 05. 2012 
 
 
 
 
 

Ivan  Č i č m a n e c       Vladimír  B e l á k 
starosta obce       prednosta OcÚ 

 
 
Overovatelia zápisnice: Ing. František Lizák    

Milan Pastrnák 
 
Zapisovateľ:      Anna Zacharová   
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U Z N E S E N I A 
z  10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach,  konaného dňa 10. 05. 2012 

 
 

Obecné zastupiteľstvo prijíma nasledovné uznesenia: 
 
 
K bodu 3. Správa o čerpaní rozpočtu za I. Q 2012 
 
Uznesenie č.196/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
úpravu uznesenia č.159/2011 – termín platnosti do 28.6.2012. 
Uznesenie č.197/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
úpravu uznesenia č.173/2012 – termín platnosti do 28.6.2012. 
Uznesenie č.198/2012 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Plnenie prijatých uznesení OcZ č.2012/8 s týmito úpravami: uznesenie č. 193/2012 – 
rozšírenie komisie o starostu obce.  
 
K bodu 4. Správa o čerpaní rozpočtu za I. Q 2012 
 
Uznesenie č.199/2012 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Správu o čerpaní rozpočtu za I. Q 2012 s týmito úpravami: 
- schvaľuje, aby výmena ističa v ZŠ bola uhradená z rozpočtu obce; 
- žiada, aby obecný úrad preveril funkčnosť existujúcich vodomerov v rómskych bytovkách 

a prijal opatrenia na zameranie čiernych odberov a odstránenie prípadných porúch. 
 
K bodu 5. Stanovisko HKO k návrhu Záverečného účtu obce Batizovce za rok 2011  
 
Uznesenie č.200/2012 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Stanovisko k návrhu Záverečného účtu obce Batizovce za rok 2011. 
 
K bodu 6. Záverečný účet obce Batizovce za rok 2011 
 
Uznesenie č.201/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
celoročné hospodárenie Obce Batizovce bez výhrad. 
Uznesenie č.202/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
prevod prebytku hospodárenia Obce Batizovce za rok 2011 vo výške 52 747,42 € do 
rezervného fondu Obce Batizovce. 
 
K bodu 7. Audítorská správa za rok 2011  
 
Uznesenie č.203/2012 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Správu audítora o overení účtovnej závierky k 31.12.2011. 
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K bodu 8. Rôzne 
 
Uznesenie č.204/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na uloženie podzemného 
elektrického vedenia VN a NN s príslušenstvom prestavbu: IBV Panské záhrady I. Batizovce 
– SO 801 VN prípojka a trafostanica 250 kVA, SO 802.1 NN rozvody – napojenie jestvujúcej 
siete s jednorázovou finančnou náhradou vo výške 600,-€. 
Uznesenie č.205/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na uloženie potrubia 
splaškovej a dažďovej kanalizácie s príslušenstvom a podzemného kábla verejného osvetlenia 
pre stavbu: IBV Panské záhrady I. Batizovce – SO 500 Vodovod, SO 601 Splašková 
kanalizácia, SO 602 Dažďová kanalizácia, SO 700 STL plynovod a SO 803 Verejné 
osvetlenie. 
Uznesenie č.206/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
zloženie a počet členov rady školy pri ZŠ Batizovce: 2 volení zástupcovia pedagogických 
pracovníkov, 1 volený zástupca prevádzkových pracovníkov, 2 delegovaní zástupcovia 
zriaďovateľa, 4 volení zástupcovia rodičov. 
Uznesenie č.207/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
delegovanie zástupcov zriaďovateľa do rady školy pri ZŠ Batizovce: Ľubomír Šoltís, Mgr. 
Silvia Benková. 
Uznesenie č.208/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
zloženie a počet členov rady školy pri MŠ Batizovce: 2 volení zástupcovia pedagogických 
pracovníkov, 1 volený zástupca prevádzkových pracovníkov, 2 delegovaní zástupcovia 
zriaďovateľa, 4 volení zástupcovia rodičov. 
Uznesenie č.209/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
delegovanie zástupcov zriaďovateľa do rady školy pri MŠ Batizovce: Ing. Patrik Františka, 
Mgr. Zuzana Pastrnáková. 
Uznesenie č.210/2012 
Obecné zastupiteľstvo odporúča starostovi  
zabezpečiť cenovú ponuku výmeny okien a dverí v sále kultúrneho domu, výmenu dlažby 
a vysprávky. 
T: do 06.06.2012  
Uznesenie č.211/2012 
Obecné zastupiteľstvo odporúča starostovi  
zvolať pracovné stretnutie na vyhodnotenie ankety – termín určí starosta. 
Uznesenie č.212/2012 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
žiadosť riaditeľky MŠ Batizovce na odstránenie závad.  
Uznesenie č.213/2012 
Obecné zastupiteľstvo  odporúča starostovi 
aby zlý technický stav v MŠ Batizovce riešil s riaditeľkou MŠ a  následne predložil OcZ 
rozpis postupnosti prác s cenovými návrhmi rozpočtu. 
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Uznesenie č.214/2012 
Obecné zastupiteľstvo  žiada prednostu OcÚ 
vypracovať plán údržby a opráv budov a investícií obecného majetku. 
T: do 28.6.2012 
 
 
 
 
 
 
         Ivan  Č i č m a n e c  
              starosta obce 
 
 
 
 
 
Návrhová komisia:  Ľubomír Šoltís 
 

František Varholík 
 


